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§ 1 
Studiebesök på Arbetsmarknadsenheten  

Beslut 
Kommunstyrelsen tackar för studiebesöket och informationen om 
Arbetsmarknadsenhetens verksamheter. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen är inbjuden till Arbetsmarknadsenhetens för en visning och 
beskrivning av verksamheterna som finns i lokaler Svenljunga centralort. 
Kommunstyrelsen besöker Garaget, Vintagebutiken och Snickeriet. Ann Järphag 
och Mary Andersson informerar därefter om alla insatser som riktar sig till 
kommuninvånare som står långt från arbetsmarknaden och målen för dessa i olika 
åldersgrupper. Flera projekt med olika inriktningar är startade både i samverkan 
med andra kommuner och drivs enbart inom kommunen. Tony som arbetar inom 
Komjobb, beskriver den för honom lyckade satsningen med Komjobb och vad det 
betyder för honom att ha fått den möjligheten. 

Föredragande 
Mary Andersson verksamhetschef, Ann Järphag, enhetschef och Tony från 
Komjobb.
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§ 2 
Godkännande av dagordning  

Beslut 
Godkänner dagordningen enligt kallelsen. 

Sammanfattning 
Dagordningslistan är beslutad av ordföranden och utsänd med kallelsen. 
Kommunstyrelsen kan på sammanträdet, med ett majoritetsbeslut, lägga till eller 
ta bort ärenden. 

Beslutsgång 
Ordförande Johan Björkman (M) frågar på förslaget att godkänna dagordningen 
och finner att kommunstyrelsen bifaller det. 
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§ 3 
Information - Ekonomiuppföljning  
Diarienummer: KSF-2024-009 040 

Beslut 
Kommunstyrelsen tackar för informationen. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelseförvaltningen ska till varje ordinarie sammanträde i 
kommunstyrelsen redovisa en budgetuppföljning. 

Arbetet pågår med att sammanställa bokslutet 2024 och ingen aktuell rapport kan 
delges kommunstyrelsen för dagen. Dock har inga avvikande rapporter från 
nämnderna kommit in och därför görs bedömningen att samma preliminära 
prognos som tidigare rapporterats fortfarande gäller. 

Föredragande 
Ärendet föredrogs av Sebastian Nydén, kommunchef . 
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§ 4 
Svar på motion - Besluta om ett generellt veto 
mot vindkraft i Svenljunga 
Diarienummer: KSF-2024-157 009 

Förslag till beslut  
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att avslå motionen. 

Sammanfattning 
Sverigedemokraterna i Svenljunga, representerade av Leif Karlsson, Göran 
Tjärnlund och Ulla-Katarina Rosén, har lämnat in en motion med förslag om ett 
generellt kommunalt veto mot vindkraft i kommunen. Sverigedemokraterna menar 
att vindkraft inte är lösningen på Sveriges behov av ökad energitillförsel. Vidare 
anser de att ett generellt veto mot vindkraften i kommunen skulle medföra att 
exploatörer inte bryr sig om att försöka ansöka om att etablera vindkraft i 
kommunen, då det vore avgjort på förhand.  

Alla vindkraftverk omfattas av antingen lov- och anmälansprocessen i Plan- och 
bygglagen, eller anmälan- eller tillståndsprövning enligt Miljöbalken. Så kallade 
miniverk, max 20 meter kräver endast anmälan hos kommunen. Ett enstaka verk 
upp till 150 meter högt hanteras genom bygglov enligt Plan- och bygglagen och 
ärendet handläggs av kommunens byggenhet och beslutas av byggnadsnämnden.  

Fler än ett vindkraftverk över 120 meter kräver anmälan eller tillstånd (beroende 
på höjd och antal) enligt Miljöbalken. Ärendet bereds av 
miljöprövningsdelegationen hos Länsstyrelsen. I processen har kommunen 
möjlighet till att påverka etablering av vindkraft genom tillstyrkan eller inte. I 16 
kap. 4§ Miljöbalken (1998:808) finns infört en bestämmelse om kommunal 
tillstyrkan vid vindkraftsprövningar vilket i praktiken är ett kommunalt veto för 
tillståndspliktiga vindkraftsverk. Bestämmelsen om kommunal tillstyrkan gäller 
dock inte verk som hanteras via bygglov. Vid en vindkraftprojektering kan 
kommunen välja att inte tillstyrka en ansökan när som helst under projekteringen. 
Beslutet behöver inte motiveras och är inte överklagbart i sak. 

Den antagna översiktsplanens ställningstagande kring vindkraft är vägledande för 
både bygglov och tillståndsprövning för byggnadsverk. I Svenljunga kommuns 
översiktsplan som antogs 2020 finns ställningstaganden kring lokalisering av och 
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höjd på vindkraftverk som i princip utesluter kommunen som intressant för 
exploatörer. Översiktsplanen medger följande: 

• Respektavståndet skall vara 800 m till bostad eller störningskänslig verksamhet 

• Vindkraftverk skall inte överskrida en totalhöjd på 150 m. 

Idag byggs vindkraftverk betydligt högre, runt 200 - 240 meter, för att vara mer 
effektiva. Översiktsplanen anger vidare att en analys av kommunen har gjorts för 
att lokalisera en plats med 800 meter till närmaste bebyggelse. Enligt analysen 
finns två sådana platser. Båda dessa platser är belägna inom stora opåverkade 
områden, det vill säga områden som inte alls eller endast är obetydligt påverkade 
av exploatering, och därför är olämpliga för vindkraftsetablering. 

Sammanfattningsvis finns det ingen möjlighet för kommunen att besluta om ett 
generellt veto mot vindkraft. Alla ärenden som inte är tillståndspliktiga ska 
hanteras och prövas enligt plan- och bygglagen och beslutas av kommunens 
byggnadsnämnd. 

Beredning 
Ärendet har beretts i kommunstyrelsens arbetsutskott den 13 januari 2025. 
Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen fattar beslut i enlighet med 
samhällsbyggnadsförvaltningens förslag att avslå motionen.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2025-01-13 § 7 

Kommunfullmäktiges protokoll 2024-06-17, § 95 

Motion från Sverigedemokraterna, ankommen 2024-06-04 

Föredragande 
Ärendet föredrogs av Sara Borgesjö, samhällsplanerare. 

Beslutsgång 
Ordförande Johan Björkman (M) finner att det finns ett förslag till beslut, 
arbetsutskottets förslag. Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan besluta 
enligt arbetsutskottets förslag och finner att kommunstyrelsen bifaller det. 
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§ 5 
Granskning Intern kontroll lönehanteringen 
och löneutbetalningsprocessen - svar kring 
nuläge från HR-enheten  
Diarienummer: KSF-2024-085 007 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att lämna svar på granskning till de förtroendevalda 
revisorerna enligt bilagan Svar från HR-enheten gällande status på 
rekommendationerna.  

Sammanfattning 
PwC har på uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Svenljunga kommun och 
Tranemo kommun genomfört en granskning. Granskningens syfte var att bedöma 
den interna kontrollen avseende lönehantering är tillräcklig.  

Utifrån granskningen gjordes bedömningen att den interna kontrollen inte är 
tillräcklig. HR-enheten lämnade svar på granskningen den 3 juni 2024, § 100.  

22 oktober 2024 inkom de förtroendevalda revisorerna med en skrivelse där de 
önska ta del av en rapport över statusen på de rekommendationer som HR-
enheten fått och som de inte hade omhändertagit än.  

Beredning 
Ärendet har beretts i kommunstyrelsens arbetsutskott den 13 januari 2025. 
Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen fattar beslut i enlighet med HR 
enhetens förslag: Kommunstyrelsen lämnar svar på granskning till de 
förtroendevalda revisorerna enligt bilagan Svar från HR-enheten gällande status på 
rekommendationerna.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2025-01-13, § 8 

Bilaga - Svar från HR-enheten gällande status på rekommendationerna 

Bilaga – Systemkarta Svenljunga kommun 
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Skrivelse från revisorerna gällande granskning om intern kontroll lönehantering och 
löneutbetalningsprocessen, inkommen 2024-10-22 

Revisionsrapport – Granskning intern kontroll lönehanteringen och 
löneutbetalningsprocessen 

Föredragande 
Ärendet föredrogs av Sebastian Nydén, kommunchef 

Beslutsgång 
Ordförande Johan Björkman (M) finner att det finns ett förslag till beslut, 
arbetsutskottets förslag. Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan besluta 
enligt arbetsutskottets förslag och finner att kommunstyrelsen bifaller det. 

 



 

Kommunstyrelsen 

2025-01-27  

 

     

 
 

 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

11 (28) 
 

§ 6 
Häva beslut kring handlingsplan mot 
våldsbejakande extremism 
Diarienummer: KSF-2024-315 100   

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att upphäva beslutet att ta fram en handlingsplan för 
våldsbejakande extremism. 

Sammanfattning 
2017 gav kommunstyrelsen i uppdrag åt säkerhetssamordnare, folkhälsostrateg, 
barn- och utbildningschef samt socialchef att skyndsamt ta fram en handlingsplan 
mot våldsbejakande extremism. Arbetet är dock ännu inte genomfört.  

I kommunens utveckling av det brottsförebyggande arbetet ingår bland annat att 
regelbundet ta fram en lägesbild och åtgärdsplan över den lokala 
brottsproblematiken samt en samverkansöverenskommelse med polisen. Här ryms 
även arbetet kring våldsbejakande extremism och därför finns inget behov utav en 
enskild plan för detta arbete. 

Beredning 
Ärendet har beretts i kommunstyrelsens arbetsutskott den 13 januari 2025. 
Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen fattar beslut i enlighet med 
kommunstyrelseförvaltningens förslag att upphäva beslutet att ta fram en 
handlingsplan för våldsbejakande extremism.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2025-01-13, § 9 

Tjänsteutlåtande, 2024-12-02 

Kommunstyrelsens protokoll 2017-01-17 § 12 

Föredragande 
Ärendet föredrogs av Sebastian Nydén, kommunchef. 
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Beslutsgång 
Ordförande Johan Björkman (M) finner att det finns ett förslag till beslut, 
arbetsutskottets förslag. Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan besluta 
enligt arbetsutskottets förslag och finner att kommunstyrelsen bifaller det. 
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§ 7 
Avveckling av fritidshemsverksamheten i 
Mjöbäck   
Diarienummer: KSF-2024-318 609  

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att återremittera ärende till 
Kommunstyrelseförvaltningen med uppdraget att ta fram hur många barn det finns 
i Mjöbäck i åldrarna 0–13 år, samt ställa frågan till vårdnadshavarna till barn på 
förskolan i Mjöbäck var de önskar ha sina barn placerade i fritidsverksamhet. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade 14 juni 2021, § 88 att det ska finnas förskola och 
fritidshemsverksamhet på samtliga orter där det fanns skolverksamhet vid tillfället 
för beslutet. 

Den 22 augusti 2024 startade skolverksamheten i Högvadsområdet på 
Högvadskolan i Överlida. På grund av ombyggnation av ny förskola i Mjöbäck har 
fritidshemsbarn från Mjöbäck varit på Högvadskolan under höstterminen 2024. 
Efter förfrågan hos vårdnadshavare har det framkommit till förvaltningen att det 
enbart är två barn som önskar fritidshemsplacering i Mjöbäck från årsskiftet 2025.  

Barn- och utbildningsförvaltningen föreslår att barn- och utbildningsnämnden i sin 
tur föreslår kommunfullmäktige att avveckla fritidsverksamheten i Mjöbäck per 
den 28 februari 2025.  

Ekonomi 
Genom att avveckla fritidsverksamheten i Mjöbäck minskar förvaltningens 
hyreskostnad med 183 000 kronor per år. 

Beredning 
Ärendet har beretts i kommunstyrelsens arbetsutskott den 13 januari 2025. 
Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen fattar beslut i enlighet med Barn- 
och utbildningsförvaltningens förslag att avveckla fritidsverksamheten i Mjöbäck 
per den 28 februari 2025.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2025-01-13, § 10 

Barn- och utbildningsnämndens protokoll 2024-12-10 § 15 

Föredragande 
Ärendet föredrogs av Tommy Fock, barn- och utbildningschef. 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Jarl Bill (LPo): Föreslår att ärendet återremitteras till kommunstyrelseförvaltningen 
med uppdraget att ta fram hur många barn det finns i Mjöbäck i åldrarna 0–13 år, 
samt ställa frågan till vårdnadshavarna till barn på förskolan i Mjöbäck var de 
önskar ha sina barn placerade i fritidsverksamhet. 

Johan Björkman (M): Yrkar bifall på arbetsutskottets beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande, Johan Björkman (M), finner att det finns två förslag till beslut, 
arbetsutskottets förslag och Jarl Bills (LPo) förslag. 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen 
bifaller Jarl Bills (LPo) förslag. 

 



 

Kommunstyrelsen 

2025-01-27  

 

     

 
 

 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

15 (28) 
 

§ 8 
Köp av Lockryd 2:7 
Diarienummer: KSF-2025-015 252  

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige godkänner köp av Svenljunga 
Lockryd 2:7 för 5 300 000 kronor samt erlägger lagfartskostnad på 225 250 kronor. 
Kapitaltjänstkostnaden ska ramjusteras till samhällsbyggnadsnämnden.  

Handpenningen uppgår till 10% av priset, alltså 530 000 kronor. 

Sammanfattning 
Kommunen behöver säkerställa möjligheten för framtida trafiklösning när 
industriområdet i Lockryd utvidgas. Kommunen tog kontakt med ägaren till Lockryd 
2:7 och meddelade sitt intresse. Kommunen har tagit hjälp av Skogsbyrån för 
värdering av fastigheten. Bostadshuset är uthyrt och kommunen kommer inte att 
få tillträde till fastigheten utöver mätningsjobb innan den 1 april 2026. Hyresgästen 
kan vara intresserad av framtida uppgörelse med kommunen gällande fortsatt 
boende. 

Fastigheten är totalt 29 574 m², det finns ett bostadshus, en ladugård, en mindre 
ekonomibyggnad samt en jordkällare. 

Ekonomi 
Köpeskillingen 5 300 000 kronor, handpenning nu och resterande vid tillträde 

Lagfartskostnader 225 250 kronor (4,25% av köpeskillingen) 

VA- och avfall- och el kostnader tillkommer. 

Beredning 
Ärendet har beretts i kommunstyrelsens arbetsutskott den 13 januari 2025. 
Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen fattar beslut i enlighet med 
samhällsbyggnadsförvaltningens förslag att godkänna köp av Svenljunga Lockryd 
2:7 för 5 300 000 kronor samt erlägger lagfartskostnad på 225 250 kronor. 
Kapitaltjänstkostnaden ska ramjusteras till samhällsbyggnadsnämnden.  

Handpenningen uppgår till 10% av priset, alltså 530 000 kronor.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2025-01-13, § 12 

Värdering 

Bilaga karta Lockryd 2:7 

Föredragande 
Ärendet föredrogs av Ulrika Nilsson, mark- och exploateringsingenjör och Pier 
Andersson, enhetschef. 

Beslutsgång 
Ordförande Johan Björkman (M) finner att det finns ett förslag till beslut, 
arbetsutskottets förslag. Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan besluta 
enligt arbetsutskottets förslag och finner att kommunstyrelsen bifaller det. 
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§ 9 
Markreservationsavtal Logistea Lockryd Park 
AB  
Diarienummer: KSF-2024-298 259 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige godkänna upprättat förslag till 
markreservationsavtal med Logistea Lockryd Park AB.  

Sammanfattning 
Kommunchef har efter beslutet i kommunstyrelsen i december 2024 tillsammans 
med samhällsutvecklingsstrateg och juristfirma granskat det nya förslaget till 
markreservationsavtal med Logistea Lockryd Park AB.  

En sammanfattning presenteras för kommunstyrelsen av de förändringar som 
föreslås i det nya avtalet. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2024-12-09, § 208 

Punktlista med ändringar i markreservationsavtalet 

Tydliggörande av markreservationsavtal, 2025-01-17 

Förslag till markreservationsavtal med justeringar 2025-01-17 

Föredragande 
Ärendet föredrogs av Sebastian Nydén, kommunchef och Fredrik Dahl, 
näringslivsstrateg. 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Johan Björkman(M): Föreslår kommunfullmäktige att godkänna upprättat förslag 
till markreservationsavtal med Logistea Lockryd Park AB 
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Beslutsgång 
Ordförande Johan Björkman (M) finner att det finns ett förslag till beslut, 
Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan besluta enligt Johan Björkmans (M) 
förslag och finner att kommunstyrelsen bifaller det. 
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§ 10 
Budget och verksamhetsplan 2025 för 
Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund 
Diarienummer: KSF-2024-319 106 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att godkänna budget och 
verksamhetsplan år 2025 för Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund. 

Sammanfattning 
Direktionen för Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund har vid sitt 
sammanträde 6 december 2024 antagit sin verksamhetsplan, drift- och 
investeringsbudget 2025 och översänder densamma till medlemskommunerna för 
godkännande. 

Beredning 
Ärendet har beretts i kommunstyrelsens arbetsutskott den 13 januari 2025. 
Arbetsutskottet föreslog att kommunstyrelsen fattar beslutet att föreslå 
kommunfullmäktige godkänna budget och verksamhetsplan år 2025 för 
Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2025-01-13, § 14 

Brev om ärende för vidare hantering 

Protokollsutdrag Boråsregionen direktionsprotokoll 2024-12-06 § 93 
Verksamhetsplan och budget 2025 

Verksamhetsplan och budget 2025 

Verksamhetsplan driftverksamheter 2025 

Intäkter 2024 - 2025 per verksamhet och kommun 

Föredragande 
Ärendet föredrogs av Johan Björkman, ordförande.  



Svenljunga kommun Paragraf 
§ 10 

Kommunstyrelsen  
2025-01-27 

      

 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

20 (28) 

Beslutsgång 
Ordförande Johan Björkman (M) finner att det finns ett förslag till beslut, 
arbetsutskottets förslag. Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan besluta 
enligt arbetsutskottets förslag och finner att kommunstyrelsen bifaller det. 



 

Kommunstyrelsen 

2025-01-27  
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§ 11 
Revidering av budgetramar 2025–2027 
Diarienummer: KSF-2025-019 041   

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige godkänna reviderade budgetramar 
2025 - 2027 för samtliga nämnder enligt bilagd driftbudget, med anledning av 
sänkt personalomkostnadspålägg (PO) till 40,24 % från 2025-01-01.  

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige antog Verksamhetsplan 2025 - 2027 på sitt sammanträde 
2024-11-25. I december publicerade SKR ny information om pensionskostnadernas 
utveckling för 2025 och därmed ett sänkt antagande om storleken 
personalomkostnadspålägget (PO). SKR publicerade ett preliminärt besked under 
våren och ett slutligt besked i december månad för kommande år. Preliminärt PO 
för 2025 var 41,39 %. Slutligt PO är 40,24 %. 

Den huvudsakliga anledningen till nedrevideringen i jämförelse med preliminärt 
PO-pålägg är att det beslutade inkomstbasbeloppet blev betydligt högre än 
prognosen. Det högre inkomstbasbeloppet innebär att inkomstgränsen för den 
högre premieavsättningen för pensioner, vid 7,5 inkomstbasbelopp, skjuts uppåt 
vilket ger kommuner och regioner lägre pensionskostnader. 

Allt annat lika innebär detta lägre kostnader för Svenljunga kommun med ca 3,5 - 
4,0 miljoner kronor. I detta förslag till beslut sker ingen förändring av de 
budgeterade resultaten för kommunen som helhet. Pensionskostnaderna påverkas 
av fler parametrar än inkomstbasbeloppet, vilket gör det osäkert vad nettoeffekten 
slutligen blir. Ny prognos från Skandia får vi i början av 2025 och kommer att 
presenteras i mitten av mars i ”Månadsrapport februari”. 

Ett sänkt PO innebär lägre kostnader för nämnderna, därmed minskas nämndernas 
budgetramar. Vid ett omvänt scenario, att PO ökar, skulle nämnderna erhålla 
ökade budgetramar. För 2025 sänks ramarna för nämnderna enligt följande: 
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Förändring, belopp i tusentalskronor 

Ramjustering 

 Totalt  

Socialnämnden -1 780 45% 

Barn- och utbildningsnämnden -1 542 39% 

Kommunstyrelsen -345 9% 

Samhällsbyggnadsnämnden -291 7% 

 -3 959 100% 

En ramsänkning får följdeffekter på 2026 - 2027. Reviderade budgetramar 2025 - 
2027 för samtliga nämnder finns i bilagd driftbudget.  

När PO minskas innebär det lägre intäkter centralt på finansförvaltningen, på raden 
”Internt debiterat PO” i bilagd driftbudget.   

Beredning 
Ärendet har beretts i kommunstyrelsens arbetsutskott den 13 januari 2025. 
Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen fattar beslut i enlighet med 
Kommunstyrelsens förslag: Att föreslå kommunfullmäktige godkänna reviderade 
budgetramar 2025 - 2027 för samtliga nämnder enligt bilagd driftbudget, med 
anledning av sänkt personalomkostnadspålägg (PO) till 40,24 % från 2025-01-01. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2025-01-13 § 13 

Tjänsteutlåtande, 2025-01-10 

Driftbudget – Reviderade budgetramar 2025 - 2027 – KF  250210 

Föredragande 
Ärendet föredrogs av Salman Chalhoub ekonomichef.  

Beslutsgång 
Ordförande Johan Björkman (M) finner att det finns ett förslag till beslut, 
arbetsutskottets förslag. Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan besluta 
enligt arbetsutskottets förslag och finner att kommunstyrelsen bifaller det. 



 

Kommunstyrelsen 

2025-01-27  

 

     

 
 

 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

23 (28) 
 

§ 12 
Information – Lockryd industriområde  
Diarienummer: KSF-2023-257 259 

Beslut 
Kommunstyrelsen tackar för informationen.  

Sammanfattning 
Punkten Information – Lockryds industriområde har fortsättningsvis lagts till på 
dagordningen för kommunstyrelsens arbetsutskott och kommunstyrelsen som en 
standardmötespunkt.  

Pier Andersson och Fredrik Ekberg informerar bland annat om följande: 

: 50 tal frågeställningar har kommit in gällande förslag på detaljplan och tre 
områden sticker framförallt ut: avloppsreningsverk, art-skydd, lantmäteri 
samt gemensamhetsanläggning och allmän platsmark. Dialogmöte med 
Länsstyrelsen planeras. Detta innebär förmodligen inget stop men 
justeringar behövs. Markreservationsavtal har fattats av kommunstyrelsen 
och återfinns under § 9 i dagens protokoll. 

: Trafikverket är positiva till cirkulations vid Lockryd center. Och dialog är 
inledd Synpunkter från privatpersoner är kopplat till vägutformning. Ytor 
för elförsörjning har kommit in sent i processen. Nästa steg är antagande 
av planen i KF. 

Föredragande  
Ärendet föredrogs av Fredrik Ekberg, samhällsbyggnadschef och Pier Andersson, 
enhetschef. 



 

Kommunstyrelsen 

2025-01-27  
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§ 13 
Inkomna beslut, skrivelser och meddelanden  

Beslut 
Nedanstående beslut, skrivelser och meddelanden som har kommit in sedan 
föregående möte i kommunstyrelsen, läggs till handlingarna.  

Sammanfattning 
Inkomna beslut, skrivelser och meddelanden: 

Kommunfullmäktige, nämnder och arbetsutskott 

Barn- och utbildningsnämndens protokoll 2024-12-10, § 147 - Samverkansavtal för 
ungdomsmottagningen i Västra Götaland 

Barn- och utbildningsnämndens protokoll 2024-12-10, § 151 - Verksamhetsplan 
2025–2027 inklusive detaljbudget 

Barn- och utbildningsnämndens protokoll 2024-12-10, § 152 - Plan för systematiskt 
kvalitetsarbete för 2025 

Barn- och utbildningsnämndens protokoll 2024-12-10, § 158 - Information - 
ingångna avtal med privata utförare 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2025-01-13 § 2 - kommunstyrelsens 
uppsiktsplikt - möte med AB Svenljunga Bostäders presidium 

Bolagen   

Protokoll AB Svenljunga Bostäder 2024-11-28 inklusive bilagor 

Protokoll Svenljunga Verksamhetslokaler AB 2024-12-05 inklusive bilagor 

Övrigt  

Boråsregionen Direktionsprotokoll 2024-12-06 

Bilaga Boråsregionen direktionsprotokoll 2024-12-06 § 92 - Verksamhetsplan 
Businessregion Borås 2025–2026 

Missiv - Granskning den goda arbetsgivaren - arbetet med hälsofrämjande insatser 

Granskningsrapport - Granskning den goda arbetsgivaren - arbetet med 
hälsofrämjande insatser 

Protokoll Sjuhärads samordningsförbund 2024-12-13 
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Protokoll Södra Älvsborgs Räddningstjänstförbund 2024-12-13 

KKiK-rapport 2024 

 

 



 

Kommunstyrelsen 

2025-01-27  
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§ 14 
Redovisning av anmälda delegationsbeslut  

Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av nedanstående beslut som har 
fattats med stöd av delegation. 

Sammanfattning 
Följande delegationsbeslut har fattats sedan föregående möte i kommunstyrelsen: 

KSF-DB-2025-5 
 

KSF-2024-183-055 Kommunstyrelsens 
arbetsutskotts protokoll 2025-
01-13 § 11. 
Telefoniupphandling 2025 

2025-01-14 

KSF-DB-2025-2 
 
 

KSF-2024-287-014 Kommunstyrelsens 
arbetsutskotts protokoll 2025-
01-13 § 4. Remissvar 
Trafikförsörjningsprogram 
2026–2029 

2025-01-14 

KSF-DB-2025-3 
 

KSF-2024-288-014 Kommunstyrelsens 
arbetsutskotts protokoll 2025-
01-13 § 5. Remissvar strategisk 
plan för kollektivtrafik på jämna 
villkor 

2025-01-14 

KSF-DB-2025-4 KSF-2024-317-009 Kommunstyrelsens 
arbetsutskotts protokoll 2025-
01-13 § 6 Remissvar Livsviktigt 
lärande-flera vägar till kunskap 
för att förebygga suicid 

2025-01-14 



 

Kommunstyrelsen 

2025-01-27  
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§ 15 
Information från kommunstyrelsens 
ordförande – informella uppsiktsplikten 

Beslut 
Tackar för informationen.  

Sammanfattning 
Kommunstyrelsens ordförande Johan Björkman informerar kommunstyrelsen om 
följande: 

: Företagsbesök har genomförts samt besök hos Sexdrega idrottsförening. 

: Tranemo cykelsällskap hyr nu in sig i LBC:s lokaler i Svenljunga och 
kommunledningen har besökt dem. 



 

Kommunstyrelsen 

2025-01-27  
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§ 16 
Övriga frågor 

Beslut 
Tackar för informationen.  

Sammanfattning 
Kommunstyrelsens ordförande Johan Björkman informerar kommunstyrelsen om 
följande: 

Jarl Bill (LPo): Frågor kommer från allmänheten om behovet av öppen redovisning 
av vilka kostnader som är förenat med Lockrydsprojektet. 
Johan Björkman informerar om att kommunchefen får uppdrag att sammanställa 
redovisning av hittills bokförda kostnader kommer att ske till kommande 
sammanträde i Kommunstyrelsen. 
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